
Zasedání číslo: 2022-2
Datum konání: 21.04.2022
Místo konání : Zasedací místnost městyse Chudenice, Kvapilova 215
Zahájení: 18:04
Ukončení: 20:30

Přítomní zastupitelé: Nepřítomní zastupitelé:

Drahomíra Bouberlová Petr Žák
Mgr. Marcel Bezděk Jan Přibáň
Martin Dolejš
Jitka Egermayerová
Lenka Homolková
Ing. Tomáš Macán
David Žák
Dagmar Stelzerová (od 18:20)
Ing. Oldřich Vlasák, Ph.D.

(Prezenční listina – viz příloha č. 1)

Zastupitelstvo je usnášeníschopné.

Zapisovatel: Ing. Oldřich Vlasák, Ph.D.
Ověřovatelé: Ing. Tomáš Macán

Lenka Homolková

Městys Chudenice          

Zasedání Zastupitelstva městyse Chudenice (dále jen „zastupitelstvo“) bylo zahájeno starostou 
městyse Martinem Dolejšem. 

1.     Zahájení, organizační záležitosti, kontrola plnění usnesení z minulého zasedání. návrhy 
na doplnění a schválení programu jednání zastupitelstva

Zápis ze zasedání Zastupitelstva městyse Chudenice

Určení ověřovatelů a zapisovatele
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7.
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18.

Výsledek hlasování Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2022-2 - 1 bylo schváleno.

Další organizační záležitosti.

Diskuse.

Kontrola usnesení a závěr.

Výběr dodavatele - zajištění statiky na starém zámku + SoD.

Návrh ing. Hosnedla na pořízení VO v Lučici - ulice k Pyramidě.

Info o neobdržení dotace na strop v sokolovně.

Info o podaných žádostech o dotace na KÚ PK.

Žádost o odkoupení pozemku p.č. 945/1 a p.č. 995/6 v k.ú. Chudenice.

Žádost ředitelky MŠ o schválení účetní uzávěrky za rok 2021 a rozdělení finančních 
prostředků do rezervního fondu a fondu odměn.

Žádost KÚ PK o poskytnutí účelové dotace na zajištění dopravní obslužnosti ve výši 42 
515 Kč.

Licenční smlouva s OSA na rok 2022.

Přijetí dotace PSOV PK Projekty obcí ve výši 300 tis. Kč na okna a dveře ÚM 
Chudenice.

Výběr dodavatele na okna a dveře + SoD.

Zahájení zasedání, organizační záležitosti, kontrola plnění usnesení z minulého 
zasedání zastupitelstva, návrhy na doplnění a schválení programu jednání 
zastupitelstva.

Rozpočtové opatření č. 1/2022 a 2/2022.

Rozpočet - sociální fond - na rok 2022.

Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2022-2024.

Žádost ZO ČSZ Chudenice o dotace z programu podpory činností spolků.

Předsedající M. Dolejš navrhl program jednání a jeho změny. Program jednání byl po úpravách 
navržen ke schválení v tomto znění:

Návrhy na doplnění a schválení programu jednání



2.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování x x x

Usnesení č. 2022-2 - 2 bylo schváleno.

3.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2022-2 - 3 bylo schváleno.

4.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2022-2 - 4 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
schválilo střednědobý výhled rozpočtu na roky 2022-2024.

Rozpočet - sociální fond - na rok 2022.

Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2022-2024.

J. Vlčková informovala o problematice sociálního fondu.

Návrh usnesení:
schválilo rozpočet sociálního fondu na rok 2022.

Rozpočtové opatření č. 1/2022 a 2/2022.

Návrh usnesení:

Paní Vlčková okomentovala vybrané položky rozpočtového opatření.

vzalo na vědomí RO č. 1/2022 a 2/2022.

J. Vlčková - nově se musí střednědobý výhled schvalovat zastupitelstvem a to nejméně na tři roky 
dopředu. Výhled byl sestaven podle orientačně podle rozpočtu na rok 2022.



5.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2022-2 - 5 bylo schváleno.

6.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2022-2 - 6 bylo schváleno.

7.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2022-2 - 7 bylo schváleno.

schválilo poskytnutí dotace PK na dopravní obslužnost ve výši 42 515 Kč a sepsání 
veřejnoprávní smlouvy.

Žádost ZO ČSZ Chudenice o dotace z programu podpory činností spolků.

M. Dolejš informoval o žádosti zahrádkářů o dotace na činnost a akce. 

Návrh usnesení:

schválilo dotace na činnost a akci ZO ČSZ Chudenice z programu podpory činnosti a 
akcí spolků ve výši 10 a 15 tis. Kč a sepsání veřejnoprávní smlouvy.

Žádost ředitelky MŠ o schválení účetní uzávěrky za rok 2021 a rozdělení 

J. Egermayerová - proběhla kontrola finančního výboru a nenalezla pochybení.

Návrh usnesení:
a) schválilo účetní uzávěrku MŠ za rok 2021.
b) schválilo rozdělení finančních prostředků MŠ do rezervního fondu (53 918,47 Kč) a 
fondu odměn (0,- Kč).

Žádost KÚ PK o poskytnutí účelové dotace na zajištění dopravní 
obslužnosti ve výši 42 515 Kč.

M. Dolejš - každý rok jsme vyzváni k poskytnutí dotace na dopravní obslužnost. 

Návrh usnesení:



8.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2022-2 - 8 bylo schváleno.

9.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2022-2 - 9 bylo schváleno.

10.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování Pro 7 Proti 1 Zdrželi se 1

Usnesení č. 2022-2 - 10 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
schválilo přijetí dotace PSOV PK Projekty obcí ve výši 415 tis. Kč na okna a dveře ÚM 
Chudenice.

M. Dolejš - SoD se týká výměny oken a dveří v budově úřadu.
D. Žák - nesouhlasím s realizací akce v plném rozsahu a navrhuji přizpůsobení realizace akce výši dotace, 
případně řešení pomocí alternativních dotačních zdrojů.

Návrh usnesení:
schválilo dodavatele, firmu Okna Juha na okna a dveře a podpis SoD.

Výběr dodavatele na okna a dveře + SoD.

M. Dolejš - licenční smlouvu s OSA souvisí s provozováním veřejného rozhlasu.

Návrh usnesení:

schválilo podpis licenční smlouvy s OSA na rok 2022.

M. Dolejš - cena realizace nových oken a dveří v celém plánovaném rozsahu je 1 010 000 Kč. Žádali jsme o 
dotaci 500 tis., obdrželi jsme 415 tis. Kč. Maximální výše dotace je 70%.

Licenční smlouva s OSA na rok 2022.

Přijetí dotace PSOV PK Projekty obcí ve výši 300 tis. Kč na okna a dveře ÚM Chudenice.



11.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2022-2 - 11 bylo schváleno.

12.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování x x x

Usnesení č. 2022-2 - 12 bylo schváleno.

13.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování x x x

Usnesení č. 2022-2 - 13 bylo schváleno.

vzalo na vědomí informaci o neobdržení dotace na opravu stropu sokolovny.

Výběr dodavatele - zajištění statiky na starém zámku + SoD.

M. Dolejš - byly osloveny tři firmy. Tesařství Matějka podala nejlepší nabídku. Dotaci (cca 450 tis. Kč) 
máme přislíbenou, ale ještě ne potvrzenou.

Návrh usnesení:

schválilo dodavatele statického zajištění klenby ve starém zámku, firmu Tesařství 
Matějka a podpis SoD.

Návrh ing. Hosnedla na pořízení VO v Lučici - ulice k Pyramidě.

bod se přesouvá na příští jednání zastupitelstva.

Návrh usnesení:
bod byl přesunut na další jedníní zastupitelstva.

Info o neobdržení dotace na strop v sokolovně.

M. Dolejš - dotaci na opravu střechy sokolovny jsme neobdrželi. Byly jsme posunuti mezi náhradníky. V 
souvislosti s tím jsme dostali doporučení stavbu rozpracovat z vlastních zdrojů. V případě, že by někdo 
dotaci vrátil, část dotace bychom mohli získat. Riziko nezískání dotace je značné.

Návrh usnesení:



14.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování x x x

Usnesení č. 2022-2 - 14 bylo schváleno.

15.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2022-2 - 15 bylo schváleno.

M. Dolejš přečetl žádost o zakoupení pozemku od paní Anny Baxové a Jiřího Baxy z Černíkova. Jedná se o 
pozemek kolem chat na cestě do písků. Pozemek o rozloze 315 m2 by byl rekultivován a byl bylo by zde 
vytvořeno zázemí pro občasné stanování.
Městys Chudenice dlouhodobě nepodporuje prodej obecních pozemků. Není problém se domluvit na 
občasném užívání.

Návrh usnesení:
neschválilo prodej pozemku p.č. 945/1 a p.č. 995/6 v k.ú. Chudenice.

Info o podaných žádostech o dotace na KÚ PK.

M. Bezděk - letos jsme zatím zažádali o šest dotací. ČOV - žádali jsme o 1 mil. Kč, celkové náklady 1,749 
mil. Kč. Pravá linka ČOV je v havarijním stavu a nefunkční. Kapacita stávající linky je vyčerpána. V horizontu 
několika málo let bude třeba přistoupit ke kompletní rekonstrukci ČOV. 
Výsadba v nové Aleji U Jána (pokračování Aleje Mládí) - 54 třešní, které by vytvářely standardní dvouřadou 
Návrh usnesení:

vzalo na vědomí informace o podaných žádostech o dotace z PK.

Žádost o odkoupení pozemku p.č. 945/1 a p.č. 995/6 v k.ú. Chudenice.



16.

17.

18.

1)
2)

Zápis byl vyhotoven dne: 21.04.2022

Zapisovatel:

Ing. Oldřich Vlasák, Ph.D. ........................

Ověřovatelé:

Ing. Tomáš Macán ........................

Lenka Homolková ........................

Starosta: 

Martin Dolejš ........................

Vyvěšeno na el. úřední desce: ........................

Kontrola usnesení a závěr.

O. Vlasák přečetl usnesení.
Předsedající ukončil zasedání v čase 20:30

Přílohy zápisu:

Prezenční listina
Pozvánka na zasedání

Další organizační záležitosti.

Další organizační záležitosti se nevyskytly.

Diskuse.

Do diskuze se nikdo nepřihlásil.


